
Η ψήφος είναι το όπλο μας

Του Χρήστου Χαρμπέα

  

Όπλο που δεν σκοτώνει αλλά που λυτρώνει και τιμωρεί. Όπλο που όλοι θέλουν να ελέγχουν
για λογαριασμό τους και προς όφελός τους με κάθε τρόπο. ...

      

Οι εκλογές έρχονται. 
Είναι η ώρα να αντιδράσουμε...
Είναι η ώρα να απομονωθούμε για να σκεφτούμε. Να σκεφτούμε ποιό θέλουμε να είναι το μέ
λλον, το δικό μας, των παιδιών μας, του Δήμου μας. Είναι η ώρα που πρέπει να
αξιοποιήσουμε το όπλο που έχουμε.
Έρχεται η στιγμή της ψήφου.
Είναι η στιγμή που θα μιλήσουμε.
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Είναι ο τρόπος που θα εκφραστεί η θέλησή μας.
ΕΙΜΑΣΤΕ ΕΜΕΙΣ ΠΟΥ ΘΑ ΚΑΘΟΡΙΣΟΥΜΕ ΤΟ ΜΕΛΛΟΝ.
Δεν μας προσφέρει κανένα καλό ο εγκλωβισμός στις ιδεολογίες αφού είδαμε πλέον ότι
στην πραγματικότητα είναι μόνο ταμπέλες, σκέτες ταμπέλες.
Χρειαζόμαστε νέα πρόσωπα, άφθαρτα, χωρίς εξαρτήσεις που να αγαπούν τον συνδημότη
και τον Δήμο.
Χρειαζόμαστε σαρωτικές αλλαγές σε όλα τα επίπεδα στον τόπο μας, για να κάνουμε μια
νέα αρχή που θα μας αφήνει ανοιχτό παράθυρο στο αύριο.

  

Στηρίζουμε τον συνδυασμό ΔΥΝΑΜΗ ΕΥΘΥΝΗΣ.
Στηρίζουμε για αυριανό δήμαρχο τον ΛΕΥΤΕΡΗ ΑΒΡΑΜΟΠΟΥΛΟ.
Στηρίζουμε για δημοτικό σύμβουλο τον ΧΡΗΣΤΟ ΧΑΡΜΠΕΑ.

  

Αν κλωτσήσουμε αυτή την ευκαιρία, δεν έχει επιστροφή.
Αν μετά τις εκλογές μετανοιώσουμε θα είναι αργά...
ΑΣ ΤΟΛΜΗΣΟΥΜΕ...
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